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Hieronder het jaarverslag van het seizoen 2023-2024. 
 

1. Algemeen  
We hebben een mooi jaar achter de rug. Alle bestuursfuncties en trainers waren het hele jaar door 
ingevuld. Financieel zijn we gezond en ons ledenaantal blijft groeien. Kortom, een solide vereniging. 
De baan staat er netjes bij en is in goede staat. Afgelopen jaar hebben we het nieuwe deel in gebruik 
genomen.  
 
Trots zijn we ook op de prestaties van onze leden. Meerdere leden hebben een podiumplaats 
behaald in één van de wedstrijdcategorieën. Steeds meer leden, ook vanuit de jeugd, weten de 
survivalruns in het hele land te vinden.  
 
Daarnaast was het mooi dat ons oudste lid Rob Beeldman van de gemeente Steenwijkerland de 
sportplusprijs heeft gekregen. 
 

2. Trainingslocatie 
De gerealiseerde uitbreiding de baan wordt volop gebruikt. Onderhoud en keuring van de baan 
hebben ook dit seizoen weer plaatst gevonden. De plannen voor het volledig vervangen van het 
achterste gedeelte van de baan is verplaatst, zoals hierboven ook is aangegeven. We doen wel nog 
steeds regulier onderhoud en in december 2024 worden de liggers van de hoge torens vervangen.  
 

3. Financiën 
 
Contributie  
We hadden een grote groep voor de beginnerscursus bij volwassene en een groot deel is lid 

geworden. Ook zijn er weer veel jeugdleden begonnen. Daarnaast zijn we begonnen met het maken 

van een opzet voor het nieuwe administratiesysteem waarin wij als vereniging in de pilot mee 

draaien. Het systeem is door de bond geïntroduceerd. Inmiddels is bijna alles achter de schermen 

geregeld en hopen we op korte termijn de incasso voor het nieuwe seizoen te kunnen draaien. 

We houden de tarieven voor de contributie voor seizoen 2024-2025 gelijk.  

Subsidies  

De subsidies van de gemeente (aantal leden), Rabo Clubsupport, NLdoet en Jantje Beton zijn dit jaar 

weer toegekend. Dit heeft leuke bedragen opgeleverd en met Jantje Beton hadden we een mooie 

bijdrage voor jeugdkamp.  Dit gaat we volgend seizoen weer proberen. De BOSA (subsidie) voor de 

uitbreiding van de baan is verrekend en heeft ons 2.862,12 euro opgeleverd. Daarnaast zijn we voor 

het eerst deel gaan nemen aan de Venose pas, de eerste financiële opbrengst hiervan valt in het 

volgende seizoen (2024/2025) 

Financiële situatie  

We zijn een gezonde vereniging. We hebben dit jaar minder geld uitgegeven aan het onderhoud van 

de baan dan vooraf gepland. Dit in verband met de verkennende gesprekken voor eventuele 

verplaatsing van onze trainingsbaan. 

  



4. Trainingen 
 
Jeugd 
De jeugdgroepen hebben dit jaar een mooi en fijn seizoen doorgemaakt. De verschillende 
jeugdgroepen waren best groot. Zo groot zelfs dat we voor komend seizoen na moeten gaan denken 
over een extra jeugdgroep of andere indeling van jeugdgroepen. Er wordt getraind op een positieve 
manier, waarbij de nadruk ligt op sportiviteit, maar ook zeker op plezier in sport. 
Er is dit jaar gekozen voor twee vaste doordraaimomenten voor nieuw ingestroomde jeugd (in 
januari en in juli). De nieuw in te stromen jeugd nam vervolgens deel aan de instroomgroep vanaf 
maart en september. 
Ook hebben we het seizoen gewerkt met een jaarplanning die gebaseerd is op activiteiten door het 
jaar heen (drie begeleide runs en het diplomaklimmen in april). De trainers hebben hier hun training 
op aangepast.  
Nu de aanwas van jeugd zo groot is moet voor komend seizoen de nadruk liggen op werven van 
nieuwe trainers en moet nagedacht gaan worden over een extra trainingsgroep. 
 
Beginnersgroep jeugd 
Ook dit jaar was er meer dan voldoende animo voor deelname aan de beginnersgroep. Het 
doorstromen naar een andere groep vanuit de beginnersgroep was daarom best een puzzel.  
Doordat de opeenvolgende groepen ook vol zitten, is doorstroom een lastig punt. Dit is ook de reden 
waarom gekozen is voor twee vaste doorstroommomenten. Voor komende seizoen moet goed 
gekeken worden qua indeling en hoeveelheid jeugd hoe het vervolg is met de groepsgrootte na het 
doorstroommoment.  
  
Volwassenen 
Dit seizoen waren er zowel bij de maandag- als bij de woensdaggroep twee vaste trainers aanwezig. 
Positieve en zeer sportieve sfeer binnen de verschillende groepen. Ook werd er binnen de 
maandagavondgroep gewerkt met twee niveaus. Zo kunnen de trainers zowel de beginners als 
gevorderden voldoende aandacht geven. Er stromen ook voldoende leden door vanuit de 
beginnerscursus naar de volwassentraining. Het is mooi om te zien dat deze trend zich doorzet. 
Steeds meer volwassenen doen ook mee aan de verschillende runs in het land. We zijn zowel 
recreatief als binnen de verschillende wedstrijdcategorieën (MSR, KSR en BSR) goed 
vertegenwoordigd. 
 
Hardlooptraining 
In het najaar en voorjaar is een reeks van zes hardlooptrainingen verzorgd. Dit seizoen is er gekozen 

voor een vaste periode van hardlooptraining. Er is twee keer een zestal weken gewerkt met een 

aantal vaste personen die zich hiervoor hadden opgegeven. Zo kan er binnen deze training beter 

gewerkt worden aan een opbouwend schema waarbij er gewerkt is aan looptechniek en de 

basisbeginselen van intervaltrainingen.  Tussen de reeksen door is een aantal liefhebbers op de 

donderdagavond samen blijven hardlopen. 

Trainers 
Er is dit seizoen gewerkt met een nagenoeg gelijke ploeg aan vaste trainers in vergelijking met vorig 
seizoen. Het is heel fijn om te merken dat mensen binnen de club bereid zijn dit op zich te nemen. 
Aan het einde van het seizoen hebben we afscheid moeten nemen van een drietal trainers. Er is 
inmiddels een nieuwe indeling van trainers gemaakt. Het blijft wel een aandachtspunt om nieuwe 
trainers te genereren voor komende jaren, mede door de toch wel goede groei van jeugd binnen de 
TSV. 
 



Met de trainers van TSV hebben we afgelopen seizoen drie keer een trainersvergadering gehad. Dit is 
door het seizoen heen een fijne manier van overleg over trainingszaken en over regelgeving, beleid 
en bestuurszaken. 
 
Scholing trainers 
Dit seizoen zijn we begonnen met de opstart van het aanbieden van een ATS/BTS-cursus. Helaas 
heeft dit nog niet het gewenste resultaat gehad, waardoor de scholing aangeboden kon worden. 
Reden was een probleem met de aan te vragen VOG voor trainers. Aan het einde van dit seizoen is 
dit goed gekomen en zal er in het komend seizoen gestart worden met aanvragen VOG en cursus 
ATS/BTS. 
 
Naast bovenstaande is er dit seizoen ook een cursus EHBO-sport aangeboden voor trainers. Hier 
hebben veertien personen aan deelgenomen en zij zijn inmiddels allen gecertificeerd EHBO-er. 
 

5. Activiteiten 
We hebben in seizoen 2023-2024 voor het eerst gewerkt met een activiteitencommissie. Deze 
commissie bestaat uit zes leden en het bestuur. Per activiteit is een bestuurslid aanspreekpunt.  
 
We zijn het jaar gestart met het jubileumfeest op 9 september. Er werd een sportieve activiteit 
georganiseerd en deze werd afgesloten met een bbq. We kijken terug op een geslaagde dag, mede 
dankzij het prachtige weer. 
 
In de kerstvakantie hebben we onze jaarlijkse activiteit voor alle leden georganiseerd. Deze keer 
geen oudejaarsactiviteit, maar een nieuwjaarsactiviteit. Dit vanwege de geluiden dat een activiteit 
tussen kerst en oud en nieuw niet altijd praktisch is vanwege andere verplichtingen. De activiteit was 
dit jaar bedacht door Peter Nijhuis. Tijdens een soort adventure race door Vollenhove verzamelden 
de deelnemers spullen waarmee ze aan het einde knakworstjes warm konden maken. 
 
In maart heeft de jeugd weer collecte gelopen voor Jantje Beton. Het enthousiasme was groot en er 
is zelfs meer gelopen dan vooraf was gepland. De helft van het bedrag was bestemd voor Jantje 
Beton en de andere helft voor ons jeugdkamp. 
 
Op 20 april hadden we het diplomaklimmen voor de jeugd. Er waren maar liefst 27 deelnemers voor 
brons. Dit hoge aantal komt door de hoge instroom én door de nieuwe postman walk, waardoor 
brons voor veel kinderen beter haalbaar is. Voor zilver zijn vijf kinderen geslaagd en goud drie. 
 
Aan het eind van het jaar stonden het volwassen- en jeugdkamp op de planning. Het volwassenkamp 
had iets te weinig aanmeldingen en is daarom verplaatst naar 2025. Het jeugdkamp hebben we 
gehouden op 7 en 8 juli in Wapenveld. Er gingen bijna vijftig kinderen mee. We waren te gast bij Rees 
Outdoor Fit. Het kamp hebben we afgesloten door gezamenlijk de Obstakel Run in Kraggenburg te 
lopen.  
  
  
  
 


